
 

 
Frågor inför årlig miljöuppföljning med Huddinge Samhällsfastigheter AB (HUSF) i 
samband med Klimat- och stadsmiljönämndens sammanträde den 6 oktober 2022  
 
 

1. Energianvändning och energikrisen: 
a) Kan HUSF berätta om hur ni konkret arbetar med energifrågan utifrån den 

rådande energisituationen? Vilka åtgärder planeras på kort sikt för att möta 
energikrisen? Vilka miljöeffekter och verksamhetseffekter ser ni kan bli en 
följd av rådande läge? 

b) Hur planerar ni sänka energianvändningen och öka produktionen av 
förnybar energi för att möta målen i miljöprogrammet under denna 
programperiod? Hur går arbetet med solcellsstrategin? 
 

2. Vid miljöuppföljningen i Klimat- och stadsmiljönämnden förra året berättade 
HUSF hur ni arbetade med LCA- och LCC-beräkningar. Har ni kommit längre i 
arbetet idag och hur ser ni att det kan stödja ert arbete framöver? Kan ni ge 
konkreta exempel vilken skillnad det gör i klimatpåverkan att använda tex 
trästomme eller klimatsmart betong, och vilka reduceringar av CO2-utsläpp har 
gjorts eller planerar HUSF göra i samband med bättre materialval?    
 

3. Hur ser det ut med tillgång till, och planer för utbyggnad av laddplatser?  
 

 
 
 


